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Justerat                Justerat

Monica Poppen Karin Hanqvist 

Närvarande:

Ordförande       Monica Bergqvist Poppen (SPF Seniorerna)
Vice ordförande  Karin Hanqvist (PRO)

Ledamöter       Karin Lund (SPF Seniorerna)
      Ester Mogensen (SPF Seniorerna)
      Gunilla Persson (PRO)  
                            

Ersättare       Stig Andersson (SPF Seniorerna)
      Inger Edvardsson (PRO)             
      Margareta Lind (SPF Seniorerna)
      Kerstin Sandelius (PRO)    
                                

Förhinder            Ulf Grape (SPF Seniorerna)

Närvarande tjänstemän:
Lisa Kinnari, stadsdelsdirektör
Mikael Bohlin, utvecklingssekreterare
Anna-Lena Yngvesson, verksamhetscontroller/sekreterare

1. Godkännande av dagordningen
Föreslagen dagordning godkändes.

2. Justering av protokoll
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Ordförande och vice ordförande utsågs att justera protokollet.

3. Föregående protokoll
Protokollet lades till handlingarna.

4. Besök av trygghets- och säkerhetssamordnare
Annica Persson, trygghets- och säkerhetssamordnare i Bromma 
deltog och informerade om sitt arbete. Förvaltningen arbetar enligt 
”Stockholms stads trygghets- och säkerhetsprogram” med fem 
fokusområden:

 Förebygga olyckor
 Förebygga brott
 Förebygga otillåten påverkan samt hot och våld mot 

anställda
 Bygga motståndskraft och krishanteringsförmåga
 Bygga ett gott säkerhetsskydd

Samverkansöverenskommelse finns mellan kommun och polis. 
Samverkan pågår lokalt i Bromma och Lisa Kinnari är ordförande. 
En arbetsgrupp har nyss tillsatts med uppdrag att minska brott mot 
äldre. Pensionärsrådet har en viktig roll att både lämna samt föra ut 
information till äldre i Bromma. Diskussion förs kring svårigheten att få 
ut information till de som behöver. Förslag är lokaltidningen, 
anslagstavlor och anslag i portar.

Ett projekt pågår för att göra Brommaplan till en tryggare och mer 
levande plats. Planer finns på 
- sommarprogram med aktiviteter för alla åldrar
- att förbättra den fysiska miljön för att öka trivseln
- att öka samverkan med bostadsbolag och handlare 
En enkät skickas ut denna vecka för att ta reda på hur Brommaplan 
upplevs.

Övrigt
I Mariehäll/Annedal ska en förstudie göras pga att antal brott ökat.
Trygghetsvandring är preliminärt inbokad vid Brommaplan den 13/5. 
Grannstödsbilen bidrar till tryggheten i Bromma, körs varje dag/kväll.

5. Kvarstående frågor
Stående önskan att få träffa representanter för nämnden.

6. Tillgänglighetsfrågor
Förvaltningen informerar om att
- remiss har kommit om SL:s förslag om trafikförändringar.
  Pensionärsrådet har möjlighet att inkomma med synpunkter.
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- medel söks för bättre belysning i Bällsta å park
- Tranebergsängen ska byggas om. Fritidsgården ska rivas, studion
  blir kvar. Boulebanorna återställs men justeras vid ombyggnad.
  Pensionärsgymmet tas bort för ett grönare parkrum.

7. Stadsdelsnämndens sammanträde den 19 mars 2020
Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och särskilt 
kommenterat:
3.  Medborgarförslag om stadsnära mikrojordbruk
Pensionärsrådet konstaterar att denna form av odling ligger i tiden 
och behöver inte vara en motsättning till odling i kolonilotter.

5. Lokal rutin för lex Sarah
Pensionärsrådet undrar om frivilligarbetare inte får anmäla 
missförhållanden. Förvaltningen informerar om att alla kan anmäla 
men endast anställd personal omfattas av lagen.

10. Samråd om förslag till detaljplan för del av Riksby 1:3 m fl (Bällsta 
IP) i stadsdelen Bällsta
Pensionärsrådet undrar vad aktivitetsytorna kommer att innehålla. 
Förvaltningen informerar om att inga detaljer finns i detta läge. 

11. Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan vid Stora 
Båtvarvsgränd, del av Ulvsunda 1:4 mm i stadsdelen Ulvsunda.
Pensionärsrådet instämmer i förvaltningens synpunkter.

17. Redovisning av ej verkställda beslut inom äldreomsorgen kvartal 4 
2019.
Pensionärsrådet undrar om det inte finns någon gräns för hur många 
erbjudanden en person kan få. Förvaltningen svarar att ingen 
begränsning finns då beslut har fattats att behov av boende finns.

19. Svar på skrivelse med anledning av Tertialrapport 2 2019 för 
Bromma stadsdelsnämnd
Förvaltningen informerar om arbetet med handlingsplanerna.

8. Förvaltningens rapport
Corona-viruset - Förvaltningen följer Folkhälsomyndighetens riktlinjer. 
Personal som besökt områden med smitta ska vid minsta symtom 
kontakta 1177. Beredskapsplan tas fram för hur bemanning ska 
säkras vid omfattande smitta. Inventering av förråd av skydds-
utrustning görs. På äldreboenden finns anslag att besök inte ska 
göras av den som har förkylningssymtom.
Rapport från Arbetsmiljöverket – förvaltningen ska ta del och 
diskutera ev. åtgärder. 
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Äldrekurator – Förvaltningen undersöker hur detta fungerat i andra 
stadsdelar.
Pensionärsrådets önskan om ökad samverkan – förvaltningen 
återkommer till detta vid senare sammanträde och önskar att rådet 
ger mer konkreta förslag på vad som avses.
Remiss om fixartjänsten – Pensionärsrådet ansluter sig till de 
synpunkter som KPR har lämnat.
Ofrivillig ensamhet – Karin Lund informerar om att pengar finns att 
söka från socialstyrelsen. 

9. Pensionärsrådets uppdrag och arbetsformer
På grund av omorganisation har pensionärsrådet gjort en ny 
fördelning av uppdragen som kontaktpersoner:
Brommagården och Sörklippan – Stig Andersson, Margareta Lind och 
Inger Edvardsson
Mälarbacken soma -  Karin Lund och Gunilla Persson
Mälarbacken demens -  Karin Hanqvist och Ester Mogensen
Aktivitetscentra – Kerstin Sandelius och Ulf Grape
Hemtjänst – Monica Poppen och Margareta Lind

10. Rådets rapporter
Margareta Lind har deltagit i anhörigmöte på Brommagården och 
rapporterar om de punkter som diskuterades, bl a planeras husmöte 
två gånger/år. Helena Piensoho är ny enhetschef. 
Karin Hanqvist, Gunilla Persson och Ester Mogensen har varit på 
Mälarbacken. De är imponerade av det engagemang de ser och att 
något alltid är på gång. Den öppna verksamheten är mycket väl 
fungerande.

11. Skrivelser
Inga skrivelser har inkommit.

12. Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr. 2
Protokollet har tidigare sänts ut och inga synpunkter tas upp.

13. Övriga frågor
Inga övriga frågor.

14. Nästa sammanträde
Nästa sammanträde är måndagen den 14 april kl 10.00-12.00


	Protokoll från Bromma stadsdelsnämnds Pensionärsråd den 9 mars 2020

